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CÍLE 
PROJEKTU

PREZENTACE 
STOLNÍHO TENISU
jako moderního, rychlého 
a atraktivního sportu

1.

ZVÝŠENÍ ČLENSKÉ 
ZÁKLADNY
více dětí v místních klubech

2.

ZVÝŠENÍ MEDIÁLNÍ 
PUBLICITY STOLNÍHO 
TENISU

3.
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ZÁKLADNÍ 
DATA

3 000+ základních škol a víceletých 
gymnázií osloveno

180 soutěžních videí

153 034 bodů v hlasování 
přiděleno celkem

14 škol navštívila 
Pingpongová show

Pingpongovou show navštívilo 
dohromady 2 250 dětí 
v dopoledním programu. 
V odpoledním přes dalších 
3 000 dětí.

i
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VIDEO 
SPOT SPORTKA

Jeden za všechny, všichni 
za stůl! v České televizi.
Losování Sportky – 27. květen 2015

i
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VIDEO 
SOUTĚŽ
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VIDEO 
ZAJÍMAVOST

Nejvíce shlédnutí mělo soutěžní 
video „Netradiční pingpong“ 
se 3 577 shlédnutími.

i

3 577



WWW.VSICHNIZASTUL.CZ

WEB 
VSICHNIZASTUL.CZ



WWW.VSICHNIZASTUL.CZ

WEB 
VSICHNIZASTUL.CZ
V ČÍSLECH

269 593
návštěvníků webu za dobu 
trvání soutěže

28 539
5. 3. 2015 návštěv 
(nejvyšší denní návštěvnost)

2 807
5. 3. v 19:00 
(nejvíce lidí on-line)
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NÁRŮST 
FANOUŠKŮ 
NA FACEBOOKU 
ČESKÉ ASOCIACE 
STOLNÍHO TENISU

1 285
Počáteční stav 

fanoušků

1 529
Fanoušků 

k 1. červnu 2015

+244

Během projektu „Jeden 
za všechny, všichni za stůl“ 
nárůst o 244 fanoušků

i
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SOCIÁLNÍ 
SÍTĚ

V projektu „Jeden za všechny, 
všichni za stůl!“ zapojeny také 
profily Česko sportuje (11.937 
fanoušků) a Český olympijský 
tým (285.273 fanoušků).

150 000+
shlédnutí podpůrných videí 

100+
pozitivních komentářů

i

40 000+
shlédnutí oficiálního videa kampaně 
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SOCIÁLNÍ 
SÍTĚ 
CELKOVÝ ON-LINE 
ZÁSAH

1 000 000+
sdílení informací přes sociální sítě 

v rámci kampaně

Celkový online zásah 
přes 1 000 000 uživatelů 
(shlédnutí videí, příspěvků, 
likes a komentářů na Facebooku 
+ návštěvnost webu + hlasování).

i

SOUTĚŽNÍ VIDEA 
+ FACEBOOK (LIKES A KOMENTÁŘE) 
+ NÁVŠTĚVNOST VSICHNIZASTUL.CZ 

=
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OLYMPIONICI  
V PROJEKTU

Denisa Rosolová, Martin Doktor, 
Šárka Kašpárková, Aleš Depta, 
Štěpán Janáček, Tomáš Portyk, 
Květoslava Jeriová – Pecková, 
Janu Blahová, Jan Kůrka, Pavel 
Bednář, Martin Vráblík, Alžběta 
Dufková, Svatoslav Ton

i

13
Do projektu Jeden za všechny, 
všichni za stůl se zapojilo celkem 
13 českých olympijských 
reprezentantů!*

*Včetně Ivety Vacenovské
a dalších, jako například Lucie 
Šafářové a Tomáše Vernera 
na sociálních sítích...
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SPORTOVCI 
PODPORUJÍCÍ 
PROJEKT V MÉDIÍCH

Lucie 
Šafářová

Tomáš 
Verner

Lukáš 
Krpálek

Jiří 
Prskavec

Lukáš 
Rohan
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MEDIÁLNÍ 
PODPORA

Vaclíkovu Basilej čeká
v osmifinále Ligy mistrů
Porto ...23

Po čtvrté. Rada už
zase trénuje Teplice
Teplice – Jen jeden den byli
fotbalisté Teplic bez trenéra.
Jejich novým koučem se vče-
ra stal Petr Rada. Šestapade-
sátiletý trenér „žlutomod-
rým“ podepsal smlouvu do
konce sezony. Celkově je
v Teplicích už po čtvrté: teď
nahradil Zdeňka Ščasného,
který v pondělí odstoupil po
dvou a půl letech pro neshody
s vedením klubu. Rada, býva-
lý reprezentační kouč, jenž se
do Teplic vrátil po třech le-
tech, v úterý dopoledne už ve-
dl první trénink a do jarní čás-
ti ligy s týmem vstoupí sobot-
ním zápasem proti Baníku Os-
trava. (fbi)

Šéf ruských
atletů odstoupil
Moskva – Je to tady. Předseda
Ruské atletické federace Va-
lentin Balachničev po téměř
čtvrt století ve funkci rezig-
noval kvůli sérii dopingových
skandálů. Balachničev byl je-
diným mužem, který ve vede-
ní některé z ruských sportov-
ních federací stál od jejího
vznikuvpostsovětskééře.Nad
atletickým svazem se ovšem
nyní vznáší podezření ze sys-
tematického dopingu, a Ba-
lachničev se proto rozhodl
odejít. Svaz nyní čeká vyšet-
řování Světové antidopingové
agentury WADA. Jak to do-
padne? (čtk)

Medaile? Češi spoléhají na Koudelku
Ve Falunu začíná světový šampionát v klasickém lyžování. Poslední cenný kov vybojoval Lukáš Bauer v Liberci 2009
MARKÉTA KOSOVÁ

Praha – Už není tím, na kte-
rého česká výprava spoléhá.
A navíc je nejstarší. Lukáš
Bauer přesto zamířil na své ju-
bilejní desáté mistroství světa
a v koutku duše sní o medaili.
„Když budu do šestky, bude to
super. Medaile by byla splně-
ný sen,“ prozradil své plány
37letý běžec na lyžích.

Ve Falunu ho uvidíte v zá-
vodě na 15 kilometrů volně
a hlavně v závěrečném startu
na 50 kilometrů klasicky.
„Nezbývá mi než se modlit,
abych zase nepředvedl něja-
kou pádovou estrádu,“ připo-
mněl svůj víkendový pád na
Světovém poháru
v Östersundu. „Věřím, že po-
kud budu zdravý, budu slušně
připravený.“

Češi budou spoléhat na ji-
ného muže, medaili čekají od
skokana na lyžích Romana
Koudelky.

Pětadvacetiletý skokan le-
tos čtyřikrát ovládl závod
Světového poháru, jednou byl
druhý a třikrát třetí. V prů-
běžném hodnocení seriálu je
pátý. Ke světovému šampio-
nátu však přistupuje s poko-
rou. „Už jsem si letos splnil
dost svých snů, které jsem si
dal před sezonou, a nepočí-
tám, že by medaile měla pad-

nout,“ vysvětlil. „To už by by-
lo moc štěstí v tomhle roce na-
jednou. Určitě tam pro to udě-
lám všechno, bojovat budu,
ale s medailí moc nepočítám.“

Koudelka má ještě v živé
paměti letošní Turné čtyř
můstků, kde byl jedním
z hlavních kandidátů na pó-
dium. V Německu a Rakous-

ku se mu ale nedařilo. „Z tur-
né jsem hodně poučený.“

Česká sestava čítá celkem
dvacet skokanů, sdruženářů
a běžců na lyžích. Na začátku
sezony se na stupně vítězů ve
Světovém poháru prosadil
Miroslav Dvořák v severské
kombinaci, pravidelně ataku-
je desítku.

Přípravu na vrchol sezony
mu však minulý týden zkom-
plikoval pád při skoku. Do Fa-
lunu odletěl v pořádku (jen
s malým monoklem) a rád by
vylepšil své šest let staré ma-
ximum, kterým je 16. místo
z Liberce. „Překonat šest-
náctku by byl malý cíl, ale za-
se se ohánět nějakými medai-

lemi by byla silná slova,“ uve-
dl na pravou míru.

Mezi běžci by rád pronikl do
desítky i Martin Jakš na volné
patnáctce. Eva Vrabcová-
Nývltová chce navázat na loň-
skou olympiádu v Soči, kde
dojela pátá na volné třicítce.
Tato trať se ale ve Falunu jede
klasicky. „Třicítka je pro mě
výjimečná, mám pocit, že to je
královská disciplína lyžařů,“
nechala se slyšet. „Nejdůleži-
tější bude pocit z dobře odve-
dené práce a výsledek tomu
snad bude odpovídat.“

Poprvé po 14 letech bude
Bauer nejspíš chybět ve štafe-
tě. „Štafetu zatím plánujeme
bez Lukáše, kterého tímto
chceme podpořit, aby mohl
dosáhnout co nejlepších vý-
sledků v individuálních závo-
dech,“ naznačil trenér Mi-
roslav Petrásek.

Předloni ve Val di Fiemme
i o dva roky dříve na Holmen-
kollenu zůstaly medailové ru-
ce české výpravy prázdné. Po-
slední cenný kov vybojoval
Lukáš Bauer v Liberci 2009.
Už od roku 2007 postupně od-
cházela ze scény starší úspěš-
ná generace běžců. Navíc
u českých fanoušků nyní kla-
siky válcují biatlonisté. Po-
kud s tím chtějí klasici něco
provést, cenný kov z Falunu
by pomohl.

DOLETÍAŽNAPÓDIUM?Největší českoumedailovou nadějí ve Falunu bude skokanRomanKoudelka, jenž
zažívá životní sezonu. Foto: ČTK/DPA/Daniel Karmann

Ještě nekončím, hlásí
Strachová. Sní o glóbu
Praha – Oslavy,
odpočinek
a dlouhé mazlení
s vytouženou
medailí? Kdepak,
nic takového
u Šárky Strachové nečekejte.
Elitní slalomářka se z mis-
trovství světa v americkém
Beaver Creeku, kde vybojo-
vala bronz, vrátila domů jen
na skok. Dnes už odjíždí do Ra-
kouska trénovat a o víkendu
startuje ve Světovém poháru
v Mariboru. Cesta do Prahy
navíc byla docela dobrodruž-
ná. „V Denveru začalo hustě
sněžit, v Londýně byla zácpa
na letišti, začal stres. Uletělo
nám to, ale naštěstí jsme se na-
cpali do dalšího letu,“ citovala
Strachovou ČTK po návratu ze
zámoří.

I přes nástrahy cesty bez-
pečně dopravila domů hlavní
poklad – bronzovou medaili.
Strachová už tři placky ze svě-
tového šampionátu má, kom-
pletní sbírku kovů, na aktuál-
ní úspěch si ale musela počkat
šest let. Dlouhých a naplně-
ných dobrými i zlými udá-
lostmi. Není divu, že zisk
bronzu tentokrát vnímala tak
emotivně. „Jsou to okamžiky,
které se nezapomínají. Přály
mi to i soupeřky, gratulovali
mi všichni trenéři. Na kopci
měli všichni ohromnou ra-
dost, byli dojatí,“ popsala
Strachová.

První bronz z MS vybojo-
vala jako dvacetiletá slalo-
mářka v Bormiu v roce 2005,
bronzová byla i na olympiádě
ve Vancouveru. To už se ale ve
zlém rozešla se svým otcem,
který ji od dětství trénoval a se
kterým se později i soudila.

Aby toho nebylo málo, k ně-
kolika slabším sezonám se
přidaly i zdravotní komplika-
ce – kvůli nádoru v hlavě mu-
sela na operaci. Z tohoto po-
hledu je současný návrat do
absolutní špičky skoro zá-
zrak. Ovšem založený na
spoustě dřiny.

„Tehdy jsem pokračovala
jen díky podpoře manžela a dí-
ky vnitřnímu pocitu, že to
můžu ještě dokázat. Bylo by mi
pak líto, že jsem to zabalila
a nezkusila to,“ říká Stracho-
vá. Po loňské olympiádě v So-
či vážně uvažovala o konci ka-
riéry a založení rodiny. To se
teď, i díky bronzu z Beaver
Creeku, změnilo.

Děti ještě ne
Jaké jsou tedy její aktuální
plány do budoucna? „Určitě
chci pokračovat, chci využít
toho, že se cítím dobře, že jsou
úspěchy, cítím energii i uvol-
nění,“ prozradila Strachová.
Příští sezonu chce odjet urči-
tě, uvažuje i o té další s mis-
trovstvím světa ve Svatém
Mořici. Byl by to její devátý
šampionát. A má i jiné sny –
hlavně zisk malého křišťálo-
vého glóbu ze Světového po-
háru (v roce 2009 byla ve sla-
lomu celkově druhá). „Rezer-
vy a potenciál tam jsou. Bude
třeba, abych se usadila na pó-
diu,“ uvažuje.

„Byla by škoda končit, když
se mi začalo opět dařit. Nechci
mít pocit, že jsem to zabalila
brzo, než otevřu novou kapi-
tolu,“ říká Strachová. S dětmi
tak zatím chce ještě počkat,
přednost stále dostávají bílé
svahy. (vž)

I se stolním tenisem se můžete dostat až na olympiádu. Česká jednička Iveta Vacenovská vzpomíná:

Když přišel Bolt, všichni začali tleskat
Praha – Nemá ráda pozor-
nost, přesto se stala tváří z pla-
kátů a videa. Tak se nejlepší
česká stolní tenistka Iveta Va-
cenovská snaží pomoct svému
sportu. „Je to pro mě celkově
nová zkušenost. Doufám, že to
ping-pong trochu povzbudí
a bude o něj větší zájem,“ ří-
kala osmadvacetiletá stolní
tenistka po turnaji nejlepší
šestnáctky evropských hrá-
ček, který se konal v Baku, kde
v červnu proběhnou první Ev-
ropské hry.

Je v ázerbájdžánském Baku už
znát, že se blíží první Evropské
hry?

Všude byly vyvěšené pro-
spekty, různé reklamy a pla-
káty, že se tam hry konají.
Bylo to vidět na letišti
i v centru města. Přímo z le-
tadla jsem viděla hlavní halu,
která byla fakt celkem pěkně
osvětlená. Ale spousta spor-
tovišť, okolo kterých jsme
jezdili, ještě není dostavěná.

Pro stolní tenis budou Evropské
hry významnou soutěží. Jak se
na ně těšíte?

Mám zkušenosti z jedněch
olympijských her a dvou
univerziád, kterých jsem se
zúčastnila a kde je hodně
sportů. Mám tyhle turnaje
hodně ráda. Jsou výjimečné
v tom, že tam jsou ostatní
sporty, na které se můžeme
jít podívat, pokud je čas a ne-
kryje se to s našimi zápasy.
A celkově je atmosféra úplně
jiná, protože je tam spousta
lidí, které člověk nezná. Už
jen na obědě se můžete do-
zvědět spoustu nových věcí,
protože si vykládáte s něja-
kým sportovcem z jiného od-
větví. Je to jiné, než když

máme uzavřený pingpongový
turnaj, kde všichni známe
každého. Ne, že bychom si
neměli o čem vykládat, ale je
to uzavřená bublina.

Máte nějakou specifickou vzpo-
mínku z Londýna 2012?

Seznámila jsem se s jinými
českými sportovci, dodnes se
kamarádím asi nejvíc s Luc-
kou Šafářovou. Občas se vi-
díme, jdeme na kafe, jezdím
na Fed Cup i často na tenis.
Ale taky si pamatuju, jak
přišel Usain Bolt na večeři
a celý stan plný lidí začal
tleskat. To jsou pro mě výji-
mečné okamžiky.

V Baku jste se zúčastnila tur-
naje pro šestnáct nejlepších
hráček Evropy. Nepovedl se vám
tak, jak jste si představovala,
že?

Bylo to pro mě obrovské
zklamání. Na turnaj jsem se
dobře připravila, podřídila
jsem tomu poslední tři měsí-
ce tréninku. Chtěla jsem
uspět, což se mi nepodařilo.
Nepostoupila jsem ze skupi-
ny, vyhrála jsem jeden zápas
a zbylé dva prohrála. Výsled-
kově to bylo zklamání, ale

prostě takový je sport a ne
vždycky se podaří to, co
bychom chtěli.

Vedle hraní stolního tenisu jste
se však pustila i do jeho podpory
a stala jste se tváří kampaně

Jeden za všechny, všichni za
stůl. V jejím rámci mohou ško-
láci soutěžit o pingpongové
stoly i setkání s vámi nebo dal-
šími sportovními hvězdami. Děti
mají ukázat, jak se dá hrát ping-
pong i bez pálky a stolu. Jak jste
si ve škole pinkala vy?

Vždycky jsme pinkali tvr-
dými knížkami. Udělali jsme
si z nich síťku. Ale já toho
bohužel už tenkrát do školy
moc nenachodila, takže úplně
moc zápasů ve třídě tenkrát
nebylo.

Heslo kampaně je Jeden za
všechny, všichni za stůl. Co na-
lákalo za pingpongový stůl vás?

Můj první trenér byl man-
žel nejlepší kamarádky mojí
mamky. Hodně jsme se vídali
a chodili k nim. Bydleli pří-
mo vedle pingpongové haly.
V šesti nebo sedmi letech
jsem řekla, že bych chtěla
hrát taky. Od té doby mi za-
čala tvrdá vojna a začala
jsem trénovat.

Pro zábavu si třeba obíhačku asi
moc nezahrajete, že?

Naposledy snad s dětmi ve
škole, když jsme měli kurz
a byl tam pingpongový stůl.
I na vysoké škole si spousta
lidí se mnou chce zahrát, jsou
různé sázky.

Čeká vás i cestování do škol za
dětmi. Láká vás?

Je to pro mě celkově nová
zkušenost. Doufám, že to
ping-pong trochu povzbudí
a bude o něj větší zájem.
A taky doufám, že se u toho
trochu pobavím a něco nové-
ho přiučím. Budu vystupovat
před dětmi a tak dále. Pozor-
nost mi moc dobře nedělá,
o to větší je to výzva. (spo)

Jeden za všechny, všichni za stůl
U stolního tenisu se lze bavit, i když člověk zrovna nemá po ruce pálku
a pingpongový stůl. I to ukazuje kampaň s názvem Jeden za všechny,
všichni za stůl, kterou Český olympijský výbor připravil ve spolupráci
s Českou asociací stolního tenisu. Soutěž o herní stoly a pingpongovou
show je určena školám, jež se zapojily nebo se přihlásí do projektu Saz-
ka Olympijský víceboj. Úkolem škol je natočit nejvýše minutové video
a ukázat na něm, jak se dá hrát stolní tenis i bez pingpongového stolu
a pálek. Videa mohou školy zasílat až do 22. února prostřednictvím webu
www.vsichnizastul.cz. Nejlepší školy v každém kraji si rozdělí celkem
56 pingpongových stolů, výherce určí hlasování veřejnosti. Do každého
kraje také v rámci pingpongové show zavítají nejlepší stolní tenisté
a spolu s nimi další olympionici.

HVĚZDA. Nejlepší česká stolní
tenistka IvetaVacenovská je
tváří kampaně Jeden za všechny,
všichni za stůl. Foto: JanMalý
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ZPĚTNÁ 
VAZBA

Pingpongová show nás moc bavila, od stolu 
ke stolu se plavila. Heslo bylo: „Jeden za všechny, 
všichni za stůl!“ Pak nás pořadatel rozdělil napůl. 
Byl tam Pinďa, Iveta,  pravá olympijská štafeta. 
Hráli vším, co našli – i pánvičkou, DJ Marty 
je doplňoval písničkou. Dá se říct, že to byla 
opravdu SHOW,  naše pocity jsou z toho WOW! 

Jakub Nohel, Dominik Urbančík, Richard Puffer 

Moc děkujeme za dobře připravenou akci. U dětí, učitelů 
a vedení školy měla velký ohlas. Podobná sportovní show 
v našem městečku ještě  nebyla. Pro naši školu to byla velká 
reklama. Myslím si, že zaměření těchto akcí na základní školy 
je velká možnost děti sportem oslovit. Darovaný pingpongový 
stůl už slouží ve školním klubu. Nejsme speciální sportovní škola, 
ale máme rozšířenou nabídku pohybových aktivit. Snažíme 
se nenásilně co nejvíce dětí dostat od počítačů na hřiště 
a tělocvičny. A celý projekt Česko sportuje nám s tím pomáhá.  
 

S pozdravem Petr Novotný, 1. ZŠ Sedlčany
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